

ADDENDUM #10	ADDENDA N° 10
Building LeBreton - RFQ Library Parcel	Bâtir LeBreton – DDQ pour le terrain de la bibliothèque
NCC file: MRED-2020-01	Dossier de la CCN : MRED-2020-01
Date : April 16, 2021	Date : Le 16 avril 2021
The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Request for Qualifications documents (RFQ):	Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante des documents de la demande de qualification (DDQ) :
Amendments to the Request for Qualifications 1. In Section 4.2.2, paragraph 2 is updated to read: Results of the evaluation committee's review will be presented to the NCC's Board of Directors for information. The highest ranked proponents (up to five proponents) will be shortlisted to participate in Stage 2 of the procurement process. Following a presentation to the Board of Directors, the NCC will make a public announcement of the shortlisted proponents. 2. In Section 7.0, Anticipated Procurement Schedule, Stage 2 - Request for Proposals, Proposal Submission Deadline, the timeline is updated to read: August 2021.	Modifications à la demande de qualification 1. Dans la Section 4.2.2, l'alinéa 2 est mis à jour pour se lire comme suit : Les résultats de l'examen du comité d'évaluation seront présentés au conseil d'administration de la CCN pour l'informer des proposants qualifiés. Au plus cinq proposants, ceux ayant obtenu le score le plus élevé, seront qualifiés pour l'étape 2 du processus d'approvisionnement. À la suite d'une présentation au conseil d'administration, la CCN fera une annonce publique des proposants qualifiés. 2. Dans la Section 7.0, Calendrier d'approvisionnement prévu, Étape 2 – Demande de propositions, Date limite de soumission de propositions, le calendrier est mis à jour pour se lire comme suit : Août 2021.



NATIONAL CAPITAL COMMISSION
COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE



202–40 Elgin Street, Ottawa, Canada K1P 1C7
ncc-ccn.gc.ca

40, rue Elgin, pièce 202, Ottawa, Canada K1P 1C7
ccn-ncc.gc.ca